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⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯吴春燕，王琼(1691)
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⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯杨彩英，周风(1693)
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上海康德莱企业发展集团股份有限公司(KDL)成立于

1 987年，专业从事一次性医疗器械用品的生产、研发和销售，

是集科工贸为一体的跨国集团公司 KDL通过了ISO 9001

SO 13485币DCE认证以及美国FDA注册 业务范围越来越广

泛。目前，KDL总资产1亿美元，年产值超过1．5亿美元，拥有

5。000名员工币1：121，000平方米的净化车间。KDL是中国医疗器

械行业协会医用高分子制品分会理事长单位，其年营业额及产

业规模在中国医疗器械行业占据主导地位。

Shanghai Kindly Enterprise Development Group(KDL)was

established in l 987．as an industrial group with technology．manufacture

and business features．KDL specializes in producing and distributing

disposable medical devices，researching and developing hi—tech medical

products．With ISO 900 1．ISO l 3485，CE certificates and FDA on site

audit．KDL extends its business more and more widelv．And now．KDL

values l 00 million USD in general capitals and over l 50 million USD of

annual production value．and possesses 5，000 staff and 2 1．000 sqm clean

rooms．KDL，as Director of the High Polymer Branch in CAMDI(China

Association for Medical Devices Industryl，ranks top in terms of annual

turnover and business scale in medical devices industry in China．

浙江
上海
地址
电话
传真
网址：

德莱医疗器械股份有限公司制造
德莱企业发展集团股份有限公司
：中国上海市高潮路65 8号
：021—59140058 59140559
：02 1—59 1 1 8500 59 1 40057
：www．kdlchina．com

一次性使用留置针I．V Catheter
国内产品注册证号：国食药监械(准)字2010第315095

一次性使用胰岛素针Insulin Pen Needl e
国内产品注册证号：国食药监械(准)宇2010第315006：
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